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CONDUIR A LA TROBADA AMB CRIST 

 

 
 
 
Benvolguts germans: 
 
 
Com sabeu, el Papa Francesc m’ha nomenat bisbe de Solsona. Mentre arriba el moment de la  meva marxa, us 
continuaré acompanyant  com a administrador diocesà de Menorca. Els escrits que us aniré dirigint tindran com  
a objectiu animar-vos a viure l’objectiu dio cesà de ser una Església que surt a anunciar  l’Evangeli. En l’escrit 
d’aquest diumenge vull  posar l’accent en el fet que la finalitat del nostre anunci (de la predicació, de la 
catequesi, del testimoniatge de vida) és sempre conduir a la trobada amb Crist. Tots els nostres esforços han 
de portar a facilitar als altres l’experiència de conèixer a Jesucrist i ser coneguts per Ell, d’estimar-lo i sentir el 
seu immens amor. 
 
 
Al començament de l’evangeli segons sant Joan es relata la trobada dels primers deixebles amb Jesús. La 
narració posa l’accent precisament en el fet que el seguiment és fruit de la trobada amb Ell. Andreu i Joan, per 
indicació de Joan Baptista, es van acostar a Jesús i llavors Jesús els va convidar a viure aquesta experiència: 
“Veniu i ho veureu!” (Jo 1, 39). Serà una experiència inesborrable per a ells. A continuació, Andreu va cridar al 
seu germà Pere “i el va portar a Jesús” (1, 41). Després va ser Felip el que es va trobar amb Jesús i va anar a 
Natanael i el va convidar dient: “vine i ves”(1, 46). Us recoman rellegir aquest passatge de l’evangeli -Jo 1, 35-
51- i fixar-vos com la clau per a ser deixeble està en la trobada, a anar a Jesús, escoltar-lo, “veure” i viure amb 
Ell. 
 
 
També tot el nostre anunci de l’Evangeli ha d’ajudar als altres a viure aquesta trobada. Com aquells deixebles 
hem de repetir: “hem trobat al Messies”, a aquell que esperàvem (1, 41 i 45). La fe cristiana no és un conjunt 
indiscriminat d’afirmacions dogmàtiques ni tampoc un sistema de normes morals o unes directrius per al culte 
a Déu. La fe cristiana és relació amb una persona que viu, adhesió a la seva persona i decisió lliure de seguir-la. 
Per això, la finalitat de les nostres catequesis, homilies, testimoniatges, de totes les nostres paraules i accions 
ha de ser sempre conduir a la trobada personal amb Jesucrist, perquè les persones experimentin el seu amor i 
es decideixin a seguirlo i viure seguint el seu estil de vida. En el vigent “Directori per a la catequesi” es diu que 
“evangelitzar no significa ocupar un territori, sinó despertar processos espirituals en la vida de les persones 
perquè la fe arreli i tingui significat” (n. 43). 
 
 
Ara bé, la trobada amb Crist involucra tota la persona: el cor, la ment, els sentits. Per això, per a conduir a la 
trobada amb Ell no n’hi ha prou amb transmetre uns continguts, sinó que cal introduir-se en una experiència 
litúrgic-sacramental, en unes relacions afectives, en una vida comunitària i en el servei als germans (cf. n. 76). 
Només d’aquesta manera podrem provocar la trobada i conduir a viure la comunió amb Jesucrist.     
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